銀行帳戶資料
Bank Account Information

本人／本機構謹向澳門特別行政區科學技術發展基金提供本人／本機構之銀行帳戶資料，以配合 貴基金科研及科普項目擬以自動轉帳方式收取資助款項之安排。有關收取資助款項之銀行帳戶資料如下：
I (We) hereby provide the following bank account information to Science and Technology Development Fund of the Macao SAR (hereafter FDCT) for the arrangement of receiving subsidies of science research and science promotion projects through automatic transfer service. 
	申請實體名稱
Applicant’s Name
	銀行名稱
Bank Name
	銀行帳戶名稱
Name of Bank Account
	銀行帳戶號碼
Bank Account Number

	
	
	
	


本人／本機構謹聲明上述資料正確無誤，如有關資料有任何變更，本人／本機構將及時通知  貴基金更新有關資料。
I (We) hereby declare the above bank account information is correct. If there is any change in the future, I (We) shall provide up-to-date account information to FDCT in a timely manner.
如有查詢，可致電______________________，與______________________聯絡。
If there is any inquiry, please contact Mr./Ms. _____________ at _______________.

機構負責人／申請人姓名
Name of Authorized Person of the Organization/Name of Applicant：______________________

職位
Position of Authorized Person of the Organization/Applicant：____________________________

_______________________________

機構負責人簽名及蓋章／申請人簽名
Signature of Authorized Person of the Organization and Organization Chop 
/ Signature of Applicant
   日期 Date：________________
